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Oppmøte: 
Faste medlemmer: Svein Richardsen, Ann-Olaug Holmeslett, Ilmar Monlund,  

                               Ann-Mari Hansidatter  

Varamedlemmer: Eeva Randell, Camilla Leirbakk 

Forfall: Anne-Marie Nilsen, Susanne Vallesæter, Torbjørg Leirbakken,  

Laila Aronsen (vararepresentant) 
 

Fra adm./ 

andre 
Lena Nilsen, sekretær, Anne-Lena Dreyer avdelingsleder, Anne Rasmussen 

avdelingsleder 

 

 
Referanse Dato 

2016/120-22 15.11.2016 

Referat fra møte 15. november 2016 - Råd for eldre og funksjonshemmede 

Storfjord rådhus, møterom Ima (2), kl. 09.00 – 14.15 

 

Saksliste: 

19/16 – Referatsaker 

20/16 – Orientering – status helse- og omsorgstjenester 

21/16 – Samarbeid mellom Ungdomsrådet og Råd for eldre og funksjonshemmede 

22/16 – Budsjettinnspill fra Råd for eldre og funksjonshemmede 

 

Eeva Randell og Svein Richardsen skriver under protokollen. 

 

Camilla Leirbakken forlot møtet kl. 12.30 under behandling av sak 22/16. 

 

Sak 19/16 – Referatsaker 

Behandling: 

a) Fordeling av tilskudd til Den kulturelle spaserstokken 2016, fra Troms fylkeskommune 

b) Sekretærhjelp til kommunale eldreråd i Troms fylke, fra Troms fylkeskommune 

c) Interkommunal Rekrutterings- og kompetanseplan 2016-2020, helse og omsorgsområdet i 

Nord Troms 

d) Synskontakt i Storfjord kommune 

 

Vedtak: 

Sakene ble referert. 

 

Sak 20/16 - Orientering – status helse- og omsorgstjenester 

Behandling: 

Avdelingslederne i helse- og omsorgsetaten informerte om status. 
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Vedtak: 

Saken ble tatt til orientering. 

 

Sak 21/16 – Samarbeid mellom ungdomsrådet og Råd for eldre og funksjonshemmede 

Behandling: 

Forslag fra Råd for eldre og funksjonshemmede: 

Råd for eldre og funksjonshemmede ser positivt på å få etablert et konstruktivt samarbeid med 

Ungdomsrådet, spesielt på bestemte områder av felles interesser. Prosessen med å komme i gang 

er at utvalgslederne etablerer kontakt om sakene. Eventuell møteaktivitet kommer i neste fase. 

 

Forslag fra Råd for eldre og funksjonshemmede enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Råd for eldre og funksjonshemmede ser positivt på å få etablert et konstruktivt samarbeid med 

Ungdomsrådet, spesielt på bestemte områder av felles interesser. Prosessen med å komme i gang 

er at utvalgslederne etablerer kontakt om sakene. Eventuell møteaktivitet kommer i neste fase. 

 

Sak 22/16 - Budsjettinnspill fra Råd for eldre og funksjonshemmede 

Behandling: 

Forslag fra Råd for eldre og funksjonshemmede: 

Til investeringsprogrammet: 

For samtlige oppgraderingsplaner krever Råd for eldre og funksjonshemmede universell 

utforming med hensyn på brukervennlighet for samtlige brukergrupper. I denne omgang tenkes 

på Skibotn samfunnshus vedr VVS, svømmebasseng Hatteng og Oteren barnehage vedr 

adkomstforhold, Hatteng skole vedr HC-toalett og heis.  

Råd for eldre og funksjonshemmede forutsetter at kommunen prioriterer lyssetting av alle 

kommunale veier som benyttes av myke trafikanter. I tillegg forventes det at Storfjord kommune 

er pådriver overfor Troms fylkeskommune og Statens vegvesen for å få lyssatt bebodde 

vegstrekninger langs riks- og fylkesveier i kommunen. 

 

Til budsjett for 2017: 

Råd for eldre og funksjonshemmede peker på nødvendigheten av at kommunestyret tar 
med følgende tiltak på budsjett 2017: 
 Kostnad (kr)  

Behandlende avdeling   

Oppgradering IKT løsninger og programvare  390 000 

Hjemmetjenesten – utvide tjeneste på kveldstid 298 182 

Styrkning av demenssykepleie   96 474 

Forebyggende avdeling   

Opprettelse av lovpålagt koordinerende enhet for habilitering og rehabilitering  101 400 

 

For å styrke hjemmetjenesten ber Råd for eldre og funksjonshemmede kommunestyret om å se 

på muligheten for å gjenopprette vaktmesterordning for eldre. 

 

Forslaget enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Til investeringsprogrammet: 

For samtlige oppgraderingsplaner krever Råd for eldre og funksjonshemmede universell 

utforming med hensyn på brukervennlighet for samtlige brukergrupper. I denne omgang tenkes 
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på Skibotn samfunnshus vedr VVS, svømmebasseng Hatteng og Oteren barnehage vedr 

adkomstforhold, Hatteng skole vedr HC-toalett og heis.  

Råd for eldre og funksjonshemmede forutsetter at kommunen prioriterer lyssetting av alle 

kommunale veier som benyttes av myke trafikanter. I tillegg forventes det at Storfjord kommune 

er pådriver overfor Troms fylkeskommune og Statens vegvesen for å få lyssatt bebodde 

vegstrekninger langs riks- og fylkesveier i kommunen. 

 

Til budsjett for 2017: 

Råd for eldre og funksjonshemmede peker på nødvendigheten av at kommunestyret tar 
med følgende tiltak på budsjett 2017: 
 Kostnad (kr)  

Behandlende avdeling   

Oppgradering IKT løsninger og programvare  390 000 

Hjemmetjenesten – utvide tjeneste på kveldstid 298 182 

Styrkning av demenssykepleie   96 474 

Forebyggende avdeling   

Opprettelse av lovpålagt koordinerende enhet for habilitering og rehabilitering  101 400 

 

For å styrke hjemmetjenesten  ber Råd for eldre og funksjonshemmede kommunestyret om å se 

på muligheten for å gjenopprette vaktmesterordning for eldre. 

 

 

Vi bekrefter med underskriftene våre at møteprotokollen er ført i samsvar med det som ble 

vedtatt på møtet. 

 

Hatteng, 15. november 2016 

 

 

 

Eeva Randell     Svein Richardsen 


